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P R O T O K Ó Ł 

z VIII Sesji Rady Gminy Masłowice 

dnia 29 sierpnia 2024 r. 

 

Miejsce Sesji - Sala konferencyjna w Urzędzie Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy. 

 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w Sesji udział brali: 

 Edyta Majchrowska - Wójt Gminy Masłowice, 

 Dorota Sambor - Sekretarz Gminy, 

 Lidia Krawczyk -Zastępca Skarbnik Gminy, 

 Piotr Chlebosz - pracownik Urzędu Gminy, 

 Wioletta Utratna - pracownik Urzędu Gminy. 

 

Ustawowy stan radnych - 15 

Faktyczny stan radnych - 15 

Obecnych - 15 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Masłowice Nr VI.27.2024 z 

dnia 26 lipca 2024 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 

finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Masłowice. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

Punkt 1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia VII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Mariusz Sarna - Przewodniczący Rady Gminy. 

Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum. 

 

 

Punkt 2 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

 

Punkt 3 
Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z VIII Sesji Rady Gminy Masłowice został przesłany radnym przed sesją. Radni nie zgłosili 

wniosków do protokołu. 

 

 

 

 

 



Punkt 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Masłowice Nr VI.27.2024 z dnia 26 lipca 

2024 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej 

jednostek organizacyjnych Gminy Masłowice. 

 

Wyjaśnień udzieliła Pani Wójt – Edyta Majchrowska. Podczas dyskusji głos zabrała Pani Małgorzata 

Sobieraj – Radna Gminy, która zadała pytanie dotyczące przygotowania do przejścia pracowników 

księgowości szkoły do Urzędu Gminy oraz czy nie jest zasadnym aby cofnąć  Uchwałę Rady Gminy 

Masłowice Nr VI.27.2024 z dnia 26 lipca 2024 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Masłowice jeśli nie 

jest jeszcze wszystko gotowe do przejścia. Pani Małgorzata Sobieraj zapytała jaki jest stan prawny 

osób, które maja przejść do Urzędu Gminy. 

Szczegółowych wyjaśnień udzieliła Pani Wójt. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy zostało podpisane porozumienie z pracownikami ze 

szkoły. Pani Wójt powiedziała, że nie ponieważ nie był obecny Dyrektor Szkoły. Pani Małgorzata 

Sobieraj zapytała czy było podpisane porozumienie. Pani Wójt ponownie odpowiedziała, że nie było 

podpisane porozumienie. Pan Zbigniew Nowak również zapytał o wspomniane porozumienie. Pani 

Małgorzata Sobieraj zapytała o dokumentacje księgową ze szkoły czy zostanie przeniesiona do 

Urzędu Gminy. Pani Małgorzata Sobieraj zapytała czy konieczne było robienie zamieszania dotyczące 

przeniesienia księgowości aby tylko mieć nadzór? Wyjaśnień udzieliła Pani Wójt. 

Pan Przewodniczący Gminy zabrał głos i podsumował dyskusję. 

Czy były uwagi w ostatnim czasie do poprzedniej Dyrekcji Szkoły i czy był audyt? Pani Wójt 

odpowiedziała, że nie miała uwag do pracy poprzedniego Dyrektora był audyt wykonany ale jeszcze 

nie zapoznała się szczegółowo z wynikiem audytu. Pani Małgorzata Sobieraj zapytała czy byłaby 

możliwość aby Radni się z tym zapoznali. Pani Wójt  powiedziała, że jak zapozna się to poinformuje 

radnych o tym. 

Pan Grzegorz Michalski zadał pytanie o Filie w Przerębie, czy dzieci wrócą tam do szkoły. Wyjaśnień 

udzieliła Pani Wójt. 

 

Przewodniczący Rady odczytał i poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta 10 głosami za, przy 5 wstrzymujących się. Protokół z głosowania stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwała VIII.36.2024 w załączeniu. 

 

 

Punkt 5 
Sprawy różne. 

 

Pan Grzegorz Michalski zapytał o oczyszczalnię ścieków oraz o kanalizację w Masłowicach. Pani 

Wójt oraz Pan Przewodniczący udzielili odpowiedzi. 

Pani Małgorzata Sobieraj zapytała w imieniu Kół Gospodyń Wiejskich o planowane fundusze z tytuły 

wysokiej frekwencji wyborczej, które miały wpłynąć do budżetu gminy. Pani Wójt wyjaśniła, że 

pieniądze maja wpłynąć na konta Kół Gospodyń Wiejskich a nie konto urzędu, na tą chwilę nie 

wiadomo czy będą przydzielone te pieniądze. 

Pani Małgorzata Sobieraj zapytała o program Maluch Plus, zapytała czy będzie składany wniosek. 

Pani Wójt powiadomiła, że wniosek już złożony czekamy na rozstrzygnięcie. 

Pan Józef Cichoń zapytał o nagrania z sesji, poinformował, że mieszkańcy zgłaszają zakłócenia 

podczas transmisji sesji. Zapytał również czy odbyło się posiedzenie komisji oświaty w szkole i o 

dodatkowe pomieszczenia przy rozbudowie urzędu gminy. Pani wójt powiedziała, że jest planowana 

rozbudowa. Pani Agata Strzelczyk – powiadomiła o odbytej Komisji Oświaty. Pani Małgorzata 

Sobieraj poprosiła o wnioski z odbytej Komisji. Pani Agata Strzelczyk powiadomiła, że na komisji 



padły pytania takie jak dziś na sesji, na które Pani Wójt odpowiedziała. Dodatkowych wyjaśnień 

udzieliła Pani Wójt, powiadomiła, że  przygotowania do rozpoczęcia roku szkolnego są w trakcie. Pan 

Przewodniczący podsumował dyskusję, poinformował żeby rodzice się nie martwili, wszystko będzie 

przygotowane na czas do rozpoczęcia szkoły. 

Pani Małgorzata Sobieraj zapytała o fundusz sołecki na 2025 r. Wywiązała się dyskusja, w której głos 

zabrała Pani Małgorzata Sobieraj, Pan Józef Cichoń, Pan Mariusz Sarna, Pan Grzegorz Michalski, Pan 

Kamil Szymczyk. Szczegółowe wyjaśnienia oraz odpowiedzi na zadane pytania udzieliła Pani Wójt. 

Pani Małgorzata Sobieraj poprosiła by przygotować dla radnych informację zbiorczą z poprzednich 

latach o rozdysponowaniu środków z Funduszu Sołeckiego. 

Pani Małgorzata Sobieraj zgłosiła problem z dużym ruchem na drodze Granice - Tworowice, w 

imieniu mieszkańców poprosiła o progi zwalniające. Pani Wójt odpowiedziała, że w tym roku nie ma 

już wolnych środków w budżecie więc należy przełożyć ten zakup na przyszły rok. 

Pani Małgorzata Sobieraj zapytała również o przystanek w miejscowości Granice, który jest w złym 

stanie. Pani Wójt stwierdziła, że sprawdzimy ale najprawdopodobniej jest to przystanek powiatu nie 

gminy. 

Pani Katarzyna Łysoń zapytała o możliwość wydłużenia czasu oświetlenia w miejscowości 

Masłowice. Pani Wójt udzieliła wypowiedzi. 

Pan Grzegorz Michalski zapytał o przystanki w miejscowości w Strzelcach Małych. Odpowiedzi 

udzielił Przewodniczący Rady, Pani Wójt oraz Pani Sekretarz. 

 

Punkt 6 

Zakończenie obrad. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy - Pan Mariusz Sarna zamknął 

obrady VIII Sesji Rady Gminy Masłowice. 

 

 

Protokolant: 

Wioletta Utratna 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

Mariusz Sarna 

 

Obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 


